## 東華通訊2925 TUNG WAH NEWS

籌募活動 FUND RAISING ACTIVITY

## 東華三院155周年慈善晚宴·未來夢前行 TWGHs 155th Charity Dinner· The Dream of Tomorrow

晚宴為「東華三院樂儀癌病治療資助基金」籌募經費,以「未來 夢前行」為主題,寓意本院將繼續緊貼時代步伐,持續創新並優化 各項服務。主禮嘉賓律政司司長林定國,SBS,SC太平紳士(右) 以視頻致辭。

The Dinner aims to raise funds for the "TWGHs MK Cancer Treatment Subsidy Fund". This year's theme, "The Dream of Tomorrow," symbolises TWGHs' commitment to keeping pace

with the times, continuously innovating, and optimising its services. The Hon. LAM Ting Kwok, Paul, SBS, SC, JP (right), Secretary for Justice, delivered a keynote speech via video as the Guest of Honour.





帮鄧明慧女士(右五)及副主席暨籌委會主席何猷啟先生(左五)與籌委會委員一同主持亮燈儀式

為晚宴揭開序幕。 Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 5), the Chairman, Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 5), Vice-Chairman cum Chairman of the Organising Committee, along with members of the Organising Committee, jointly officiated at the

東華三院中學聯校合唱 TWGHs Joint Secondary Schools Choir performed at the Dinner.





本院主席鄧明慧女士(前排右五)、副主席暨籌委會主席何猷啟先生(前排左五)、海關 副關長(管理及策略發展)許劍先生(前排左四)、顧問局成員伉儷、董事局成員及行政總監 蘇祐安先生(後排左一)合照

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, right 5), the Chairman, Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, left 5), Vice-Chairman cum Chairman of the Organising Committee, Mr. HUI Kim (front row, left 4), Deputy Commissioner (Management and Strategic Development), Customs and Excise Department, posed for a photo. They were joined by Advisory Board Members and their spouses, Board Members, and Mr. SU Yau On, Albert (back row, left 1), Chief Executive of TWGHs.



歌手曾比特先生(左圖)及馮允謙 先生(右圖)傾力獻唱,掀起晚會

Mr. Mike TSANG (left photo) and Mr. Jay FUNG (right photo), both singers, delivered a captivating performance, bringing the Charity Dinner to a thrilling climax.





主禮嘉賓文化體育及旅遊局局長羅淑佩太平紳士(左四)、捐辦人本院顧問暨癸卯年主席韋浩文先生BBS

(左五)、本院主席兼校監鄧明慧女士(左三)及董事局成員主持碑記揭幕儀式。

The officiating guest the Hon. LAW Shuk Pui, Rosanna, JP (left 4), Secretary for Culture, Sports and Tourism, Mr. WAI Ho Man, Herman, BBS (left 5), the donor and Advisory Board Member cum Chairman 2023/2024, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 3), the Chairman cum School Supervisor, along with other Board Members, officiated at the Plaque Unveiling Ceremony.









## **Opening Ceremony of TWGHs** Wai Cheung Chi Memorial Kindergarten

承蒙東華三院顧問暨癸卯年主席韋浩文先生BBS慷慨捐款,該校位於鑽石山的新校舍 已於2024年9月正式啟用,並於本月舉行開幕典禮。

Thanks to the generous donation from Mr. WAI Ho Man, Herman, BBS, Advisory Board Member cum Chairman 2023/2024 of TWGHs, the new school campus located in Diamond Hill officially commenced operations in September 2024, and an Opening Ceremony was held this month.



本院主席鄧明慧女士在開幕典禮上致辭。 Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman, delivered a speech at the Opening Ceremony.

